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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
Ing. Kolesár: 
Moja Interpelácia sa dotýka presunu rokovania dnešného mestského zastupiteľstva. 
Decembrové riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva bolo rok dopredu naplánované na 5. 
decembra. 9. novembra poslanci dostali informáciu, že zasadnutie bude preložené z dôvodu 
kolízie so zasadnutím zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja. Od Košického 
samosprávneho kraja Mesto Trebišov za 2 roky nič nedostalo a vy nám preložíte rok 
plánovaný termín zasadnutia kvôli Košickému samosprávnemu kraju. Viac si vážite pán 
primátor svoju funkciu poslanca Košického samosprávneho kraja ako 24 poslancov 
trebišovského mestského zastupiteľstva. Chápem, že v zastupiteľstve Košického 
samosprávneho kraja sa vám ako členovi väčšinovej koalície sedí podstatne príjemnejšie ako 
na našom zasadnutí, ale to nie je dôvod na to, aby ste uprednostňovali  zastupiteľstvo KSK 
pred týmto mestským zastupiteľstvom a už vôbec to nie je dôvod na odloženie zasadnutia 
mestského zastupiteľstva v Trebišove, keďže máte až dvoch zástupcov, ktorí vás môžu 
kedykoľvek nahradiť. Preto sa pýtam pán primátor, či mienite ešte v budúcnosti zopakovať 
takýto akt neúcty k trebišovským poslancom.  
 
PhDr. Čižmár: 
Dovolím si oponovať, toto nebol akt neúcty, naopak bol to akt  úcty aj z toho dôvodu a to 
potvrdia všetci tí, ktorí sedeli v zastupiteľstve Košického samosprávneho kraja, sú to takýto 
poslanci, možno na rozdiel od vás pán poslanec, že časový plán zastupiteľstiev KSK sa 
aktualizuje každý polrok. V tomto prípade to znamená, že plán zastupiteľstva Košického 
samosprávneho kraja bol aktualizovaný až v druhej polovici roka 2016. A keďže predmetom 
rokovania v zastupiteľstve Košického samosprávneho kraja sú veci, ktoré aj bytostne sa 
týkajú mesta Trebišov a tu si dovolím takisto nesúhlasiť s tým, čo ste povedali, že od 
Košického samosprávneho kraja sme nikdy nič nedostali. Za všetko hovoria posledné udalosti 
predchádzajúcich období a investície a aktivity, ktoré sú smerované práve smerom k mestu 
Trebišov, tak aj z toho dôvodu som si považoval za potrebné dať vám vedieť, že toto 
zastupiteľstvo vzhľadom na kolíziu s plánovaným zastupiteľstvom mesta bude riešené alebo 
táto kolízia bude riešená tak, že tento termín mestského zastupiteľstva sa posunie. Na každom 
zastupiteľstve, na každom mestskom zastupiteľstve počúvame od vás problémy v súvislosti 
s termínmi. Mám v živej pamäti rok 2015, keď tu bolo niekoľkokrát zdôraznené, že sme tu na 
to, aby sme sa stretávali kedykoľvek, veď sme poslanci. Také isté odpovede tu zaznievali aj 
v predchádzajúcom volebnom období. Myslím si, že zo strany mesta išla informácia 
poslancom včas a ja len zopakujem a na tom trvám, že toto nebol akt neúcty voči vám 
poslancom, ale naopak akt úcty. Pretože riešením mohlo byť aj to, že sme zastupiteľstvo 
mohli naplánovať na rovnaký deň, resp. mohli sme ho realizovať v rovnaký deň, ale 
vzhľadom na termínovú časovú kolíziu by sme jeho začiatok posúvali až do neskorších 
popoludňajších hodín, čo pre mňa nie je problém, a potom by sme tu znova počúvali to, že 
sme vám nabúrali program. Tak preto sme si dovolili vás informovať o tom, že tento termín 
sa posúva o týždeň aj z informácii a reakcii, ktoré sme mali od niektorých poslancov 
nezaznamenali sme také, ktoré by aspoň z ich strany znamenali veľký problém. Toľko k vašej 
otázke.  
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